
Rada BOA.0002.2.2.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LXIII/24 

z LXIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 marca 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LXIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 marca 2024 r.  

o godz.15.30 i zakończono w dniu 27 marca 2024 r. o godz.18.45 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15+ radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

5. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

6. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

7. Sołtysi Gminy Pniewy 

8. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborze ławnika do sądu 

powszechnego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do sądu powszechnego.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2024 roku”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w sąsiedztwie obwodnicy miasta Pniewy w 

obrębie geodezyjnym Pniewy-Zamek.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych.   

18. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze inkasa  

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.  

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata  

2024 – 2032.  

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 

 

 

 

 



1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LXIII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, obecnych na sali obrad oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje  

i nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia  

i wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny.  

  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych  

o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał (nieobecny radni: Mateusz Kajzderski). 

  

3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej  

w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza  

w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXII sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Jolanta Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Kajzderski 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację  

o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przed przystąpieniem do sprawozdania głos zabrała Sekretarz Justyna Chamczyk, 

która przedstawiła sprawozdanie z wyborów sołeckich przeprowadzonych w okresie 

od 8 stycznia do 12 marca 2024. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny wręczył nowo wybranym sołtysom legitymacje. 

 

W imieniu Burmistrza Gminy Jarosława Przewoźnego  sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym od 29 lutego do dnia 27 marca 2024 r.- przedstawił 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

 

W odniesieniu do sprawozdania zapytania złożyli: 

- Radny Janusz Ratajczak w sprawie przetargu na drogi gruntowe. 



Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia odbytego w dniu 26 marca br. Tematem była kontrola wpływów do 

budżetu z tytułu opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu oraz sposób ich 

rozdysponowania w 2023 r.  

 

8. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego.   

Niniejszą informację przedstawił Prezes PTBS Jarosław Szurka – zgodnie z 

prezentacją stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji zapytania złożyli: 

− Radny Paweł Prętki w sprawie możliwości wykupu garaży, remontu budynku 

komunalnego oraz kryteriów przyznawania lokali komunalnych. 

− Radny Mateusz Kajzderski zapytał o procedurę rozpatrywania wniosków o 

mieszkania komunalne 

− Radny Jacek Piechocki zapytał o kwestię wymiany kominów i zamknięcia kotłowni 

w Chełmnie 

− Radny Szymon Krawczyk zapytał o mieszkania treningowe oraz jak rozwiązać 

problem woni szamba w mieszkaniach na ul. Wolności. 

− Zastępca Burmistrza odniósł się do likwidacji kotłowni w Chełmnie, 

− Radny Zbigniew Drgas zapytał o kryteria przyznania mieszkania w Koszanowie, 

 

Wyjaśnień udzielił Prezes PTBS Jarosław Szurka. 

 

O godz. 16.54  Przewodniczący ogłosił 20 min. Przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum. 



Po przerwie sesję opuścił radny Przemysław Chojan. (Skład Rady – 14 osób) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborze ławnika do 

sądu powszechnego. (druk 512/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-

Organizacyjnego Ryszard Napierała. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborze ławnika do sądu 

powszechnego. (druk 512/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/500/24 

o w sprawie regulaminu głosowania w wyborze ławnika do sądu 

powszechnego  

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 



Do składu zgłosili się: Lech Stępień, Mateusz Kajzderski i Szymon Krawczyk. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Skrutacyjnej: Lech Stępień, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodnicząca Zespołu opiniującego Teresa Smorawska odczytała protokół z 

posiedzenia  zespołu oraz opinię o zgłoszonym kandydacie. Protokół i opinia stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do sądu powszechnego. (druk 

513/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-

Organizacyjnego Ryszard Napierała. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały 

 

Komisja Skrutacyjna, po ukonstytuowaniu przeprowadziła wybory tajne. 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Lech Stępień odczytał protokół głosowania, 

który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu z sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził przyjęcie 



UCHWAŁY NR LXIII/501/24 

w sprawie wyboru ławnika do sądu powszechnego  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pniewy w 2024 roku”.(druk 514/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Inspektor Adam Graja. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2024 roku”.(druk 

514/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 

 

 



UCHWAŁĘ NR LXIII/502/24 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2024 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz 

zasad działania Komitetu Rewitalizacji. (druk 515/24). 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Aleksandra Gularek. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. (druk 515/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/503/24 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2024 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 



13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w sąsiedztwie obwodnicy miasta 

Pniewy w obrębie geodezyjnym Pniewy-Zamek. (druk 516/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Inspektor Jerzy Franek. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w sąsiedztwie obwodnicy miasta Pniewy w 

obrębie geodezyjnym Pniewy-Zamek. (druk 516/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

PRZECIW (1) 

Jacek Piechocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Siminiak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/504/24 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w sąsiedztwie obwodnicy miasta Pniewy 

w obrębie geodezyjnym Pniewy-Zamek  



Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż 

nieruchomości.(druk 517/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. GN Anna Straśko 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości.(druk 517/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/505/24 

w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości  

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż 

nieruchomości.(druk 518/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. GN Anna Straśko 

 



Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości.(druk 518/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/506/24 

w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 519/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Inspektor Magdalena Kotlarek_Bielejewska. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki oświadczył, że nie bierze udziału w głosowaniu, ze względu 

na interes prawny. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 519/24).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła przy jednym głosie….. 

UCHWAŁĘ NR LXIII/507/24 

o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej  

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. 

(druk 520/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki oświadczył, że nie bierze udziału w głosowaniu, ze względu 

na interes prawny. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 



leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. (druk 520/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/508/24 

zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w 

drodze inkasa (druk 521/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki oświadczył, że nie bierze udziału w głosowaniu, ze względu 

na interes prawny. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze inkasa 

(druk 521/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/509/24 

o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty  

w drodze inkasa  

Uchwała stanowi załącznik 20 do niniejszego protokołu 

                                          

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 522/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 522/24).  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/510/24 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 

Uchwała stanowi załącznik 21 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024 – 2032. (druk 523/24). 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024 – 2032. (druk 523/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXIII/511/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024 – 2032.  

Uchwała stanowi załącznik 22 do niniejszego protokołu 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący odczytał interpelację Radnego Marka Wendt. 

 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Powiatu Slawomir Chamczyk poinformował o inwestycji Powiatu na drodze w 

Nojewie. 

Na zakończenie kadencji podsumował działania inwestycyjne Powiatu 

Szamotulskiego. Podziękował za współpracę Burmistrzowi i Radzie Miejskiej. 

Radna Jolanta Wiśniewska podziękowała za remont drogi w Nojewie. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak poinformował o kolejnej sesji Rady 

zaplanowanej po wyborach.  

Odczytał życzenia przekazane od Zgromadzenia Sióstr Urszulanek SJK w Pniewach. 

Dołączył w imieniu swoim i Burmistrza do życzeń. 

 

23.  Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  LXIII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak 


